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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  28.apríla 2022 
 
Prítomní poslanci:         Jana Muráňová, Ing. Michal Dodek, Ing. Michal Ďurkech, Ing. Rastislav Kretík, ,  

Bc. Vladimír Smatana, Juraj Urík, , Ing. Tibor Slaninka, Milan Kušnier 
Soňa Jantošová – prišla neskôr                                    

    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Viera Michálková  
 
Občania:  Jaroslav Urík, Peter Žiaček  

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Počet prítomných 
poslancov je 8, pani Jantošová príde neskôr - OZ je uznášania schopné Starosta oboznámil poslancov s programom 
zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh programu rokovania OZ,  poslanci návrh 
jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obecného úradu 

5.  Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najvyššieho počtu žiakov v triede na školský rok 2022/2023 

6.  Informácia o povinnostiach obce vyplývajúce z novely Zákona 448/2008 Z.z o sociálnych službách 

7.  Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2022 

8.  Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022 – rozpočtové opatrenia 

9.  Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách 

10.  Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

11. Diskusia  

12. Záver 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.15 /2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :8 Za :8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu  Janu Muráňovú, Ing. Rastislava Kretíka, Milana Kušniera. Za 
overovateľov zápisnice navrhol pánov Ing. Michala Dodeka a Ing. Tibora Slaninku. Zápisom poveril Vieru Michálkovú.  
Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie :  

Počet poslancov : 9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa  starostu obce Jana Muráňová.  Skonštatovala, že úlohy a žiadosti 
v zmysle prijatých uznesení OZ sú splnené alebo sa priebežne plnia. Aktuálne evidujeme plnenie nasledovných 
uznesení:  Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61 - bez zmeny  
43/2021 – realizácia projektu „Rekonštrukcia verejného osvetlenia“ – verejné obstarávanie 
13/2022 – oprava strechy Jurišov dom – predložené cenové ponuky, príprava realizácie  
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice.  
Diskusia: nikto 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.16 /2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov : 9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu  
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 24.2.2022 do dnešného dňa, čiže 28.4.2022. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, od ktorého ubehli dva mesiace sa život v obci a ani na úrade nezastavil a 
pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane všetkých našich povinností voči orgánom verejnej 
správy, iným subjektov a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. Chvalabohu opatrenia súvisiace 
s ochorením Covid19 sa uvoľňujú, keďže jeho rôzne mutácie slabnú a ubúda pozitívnych prípadov a konečne sme sa 
mohli slobodne nadýchnuť aj bez použitia rúška. Covid pravdepodobne končí, ale čo nekončí je vojnový konflikt na 
Ukrajine, ktorý má nepriamo vplyv aj na nás a náš život. Zvyšujú sa ceny asi všetkého, ale najviac asi energií, 
pohonných hmôt. potravín a stavebných materiálov, čo bude mať dopad na život všetkých občanov. Dúfajme, že sa 
tento vojnový konflikt podarí skončiť mierovou cestou a nebude dlho trvať a nebodaj sa ešte rozširovať aj do iných časti 
sveta. V sobotu 30.4. si pripomenieme už 77.výročie ukončenia vojny a oslobodenia našej obce, ale zdá sa, že 
nevraživosť, neúcta a nenávisť ani 77 rokov po skončení druhej svetovej vojny nie sú mŕtve a prejavujú sa aj teraz 
u našich východných susedov. 

Okrem aktuálnych celospoločenských problémov samozrejme pracujeme aj na projektoch a prácach súvisiacich 
s rozvojom obce. Keďže bola zima zatiaľ sme nerealizovali žiadne naplánované a schválené investičné akcie, alebo 
opravy väčšieho rozsahu. Po skončení zimnej údržby sme začali čistiť miestne komunikácie, verejné priestranstvá 
a upravovať zeleň v obci.  Každý mesiac vykonávame tradičné zbery separovaného odpadu, evidenciu energií všetkých 
obecných odberných miest a tiež opravujeme poruchy verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu. Zakúpili sme aj nový 
kompresor pre potreby obce sme zhotovili prevzdušňovací valec. Tiež už máme dodaný materiál – ryhovaný plech na 
opravu oceľového mosta ponad potok pri RD Milana Kušniera pri železnici. Dali sme vypracovať mapové snímkovanie 
obce, digitalizáciu hrobov na miestnom cintoríne a pripravujem mobilnú aplikáciu s informáciami pre občanov. Na 
cintoríne sa počas Dňa Zeme odstránili staré betónové kocky a namiesto nich plánujeme realizovať nové chodníky zo 
zámkovej dlažby. Samozrejme evidujeme každý zber množstvového odpadu a zatiaľ zo zistených výsledkov môžeme 
konštatovať, že síce sa zvýšila cena zberovej spoločnosti za odvoz a likvidáciu odpadu, ale množstvovým zberom sa 
nám podarilo znížiť celkové množstvo zmesového komunálneho odpadu, ktoré sa vyváža na skládku. Len tak pre 
zaujímavosť uvediem, že v januári, keď bol ešte paušálny zber bola celková hmotnosť zmesového komunálneho odpadu 
27,52t a po zavedení množstvového zberu bola za mesiac marec celková hmotnosť odpadu 19,16t Občania začali viac 
separovať, kompostovať a dávajú si vyvážať smetné nádoby len v prípade ich naplnenia a to bolo cieľom schválenej 
zmeny z paušálneho zberu na množstvový zber odpadu. Ľudia si tiež zvykli na prevádzku zberného dvora, ale aj napriek 
tomu nám odpad končí v rôznych lokalitách v obci, ktoré nie sú na to určené o čom svedčí množstvo vyzbieraného 
odpadu počas obecnej brigády pri príležitosti Dňa Zeme. Prebieha aj proces spracovania Doplnku č.2 k územnému 
plánu, kde skončilo 30-dňové obdobie na pripomienkovanie návrhu, prišli vyjadrenia dotknutých orgánov a tiež 
pripomienky a rozporné stanoviská niektorých občanov. Teraz bude nasledovať vyhodnotenie pripomienok 
a spracovanie čistopisu Doplnku č.2. Žiaľ na financovanie tohto dodatku nám opäť nebola schválená dotácia, o ktorú 
sme začiatkom roka požiadali Ministerstvo dopravy SR a tak to budeme musieť riešiť financiami z vlastného rozpočtu. 
Čo nám ale bolo schválené je dotácia vo výške 10 tis.€ zo SFZ z projektu „Eurá z Eura“ za účinkovanie našich 
futbalistov na ME a to na závlahový systém futbalového ihriska. Tu bude potrebné schváliť dofinancovanie tohto projektu 
zo strany obce ako aj vyriešiť zdroj vody (studňu) a zásobník na vodu pre závlahový systém. V obci sme mali aj niekoľko 
požiarov hlavne suchej trávy, ktoré sa hasičom podarilo rýchlo uhasiť a dostať pod kontrolu. Chcem poďakovať členom 
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DHZ za ich činnosť, ochotu a rozširujúcu sa základňu, čo vidno aj na ich činnosti v obci, či už pri požiaroch, čistení obce, 
brigádach ale aj napríklad cez Veľkú noc v kostole. Ich požiadavka na presun sirény sa rieši, v spolupráci s odborom CO 
bude na novej hasičskej zbrojnici osadená úplne nová, moderná siréna s hlásičom na zbrojnici ale aj diaľkovo ovládaná 
cez telefón a tiež zavolaním na 112. 

Potešili sme aj riaditeľku MŠ, nakoľko sme v zmysle schváleného rozpočtu dali vybudovať veľkú zasúvaciu 
vstavanú skriňu v spodnom pavilóne a tiež sa dodala a namontovala interaktívna tabuľa v hornom pavilóne. Blíži sa aj 
zápis detí do MŠ a je opäť avizovaný veľký záujem o umiestnenie detí do MŠ, ale žiaľ prijať sa môže len obmedzení 
počet detí schválený pre dve triedy MŠ. Pani riaditeľka preto neustále žiada o otvorenie ďalšej triedy MŠ aby sme mohli 
uspokojiť čo najviac rodičov. Zápis detí do 1.ročníka ZŠ už prebehol a s potešením môžem konštatovať, že na budúci 
školský rok bude do 1.triedy prijatých až 24 detí, čo sme tu po dlhé roky nemali. Z týchto čísel je zrejmá potreby riešenia 
kapacity MŠ, vzhľadom k tomu, že obec sa rozrastá, pribúdajú tu nové domy a tým pádom aj občania a ich deti. Keď 
som pri ZŠ pripravujeme vypísanie výberového konania na riaditeľa/ku ZŠ, nakoľko terajšia riaditeľka 
PaedDr.Smataníková odchádza do dôchodku. 

Čo sa týka realizácie nových projektov, zatiaľ prebieha príprava podkladov, nakoľko sa zmenil od 1.4.2022 
zákon o verejnom obstarávaní. Najbližšie plánujeme uskutočniť verejné obstarávanie na rekonštrukciu verejného 
osvetlenia a tiež aj na realizáciu chodníka a oplotenia na cintoríne, kde sme museli prepracovať projekt a  rozpočet, 
z dôvodu, že na túto akciu chceme požiadať o dotáciu z MAS Naše Považie. Tiež obci pribudla povinnosť zverejňovania 
zmlúv okrem web stránky obce aj v Centrálnom registri zmlúv. Neustále meniace sa zákony a z nich plynúce nové 
povinnosti prinášajú obciam nové povinnosti. Takto je to napríklad pri novele zákona o sociálnych službách, ktorý bol 
schválený koncom minulého roka a z ktorého pre obec vyplynula povinnosť prispievať neverejným (súkromným) 
sociálnym zariadeniam na ich prevádzku a to bez toho, aby na to štát spolu s našou povinnosť prispel aj finančne a tak 
to pôjde z obecného rozpočtu. Viac k tejto téme sa budem venovať v samostatnom bode dnešného rokovania OZ. 
Snažíme sa sledovať legislatívne zmeny, absolvujeme veľa školení a stretnutí, preto dúfam, že sa nám všetko podarí 
zvládnuť a splniť tak, ako si to vyžaduje zákon. 

Pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, vykonali sme ročné vyúčtovanie 
nájmov obecnej 11 bytovky, rôzne požadované štatistiky, dokončujú sa aj rozhodnutia o daniach z nehnuteľnosti a za 
psa, záverečný účet obce ako aj rozbor hospodárenia za 1.štvrťrok 2022, z ktorého opätovne vyplýva kladné 
hospodárenie obce. Pokračujú tiež rokovania s poskytovateľom dotácie a podávame monitorovacie správy na projekt 
Zberného dvora a tiež projekt rekonštrukcie MŠ a OÚ. Tiež sme riešili podania ohľadom odpadov s okresnou 
prokuratúrou vrátane prijatých VZN.  

Ako som na začiatku spomenul, opatrenia súvisiace s ochorením Covid19 sa uvoľnili, čo nám umožňuje opäť 
organizovať, tradičné obecné akcie, ktorých pred pandémiou bolo v obci veľa. Spomeniem napríklad tradičnú jarnú 
brigádu ku Dňu Zeme, ktorá sa konala 23.4. a ktorej sa zúčastnili  poslanci OZ a viac ako 130 našich občanov a tiež 
učitelia a deti ZŠ, za čo im patrí úprimná vďaka. Počas tejto brigády sme zbierali odpad v obci, ktorým sme zaplnili tri 
kontajneri na zbernom dvore, čistili sa rigoly a cesty, orezali sa staré a vysadili sa nové ovocné stromy v areáli MŠ, robili 
sa nátery oplotenia ZŠ, upravil sa chodník na Malý Manín. Brigádu sme ukončili spoločným posedením a občerstvením 
v športovom areáli. Najbližšie plánované akcie v obci sú kladenie vencov k pamätníku padlých a stavanie obecného 
mája (30.4.) a Deň matiek v KD (8.5.) a zavítajú k nám tiež cyklisti podujatia „Od Tatier k Dunaju (26.5.). Na všetky tieto 
podujatia vás srdečne pozývam. Na obecné hody sme už zmluvne zabezpečili účinkujúcich, kde hlavným hosťom bude 
skupina Hrdza a tiež sme požiadali o dotáciu na toto podujatie predsedu TSK. 

Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu a plnení úloh 
prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej obce. Prajem všetkým krásne 
jarné dni plné zdravia, pokoja, lásky a dobrej nálady. 
- Diskusia: nikto 

 
Hlasovanie : uznesenie č. 17/2022 

Počet poslancov : 9 Počet prítomných :8  Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5/  Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najvyššieho počtu žiakov v triede na školský rok 2022/23 
Každoročne pre ZŠ schvaľujeme výnimku z najnižšieho počtu žiakov v jednotlivých triedach ale asi prvý krát v histórií by 
sme mali na základe žiadosti ZŠ schvaľovať aj výnimku z najvyššieho počtu detí v ZŠ, ktorý bol pre 1.triedu 22 žiakov 
a my by sme mali mať 24 prváčikov. Avšak podľa najnovšej novely školského zákona nepotrebujú výnimku, lebo sa 
upravil najvyšší počet žiakov pre 1.triedu na 25, čo spĺňa naša ZŚ a preto k tomuto bodu nebude prijaté uznesenie. 
Počas prerokovávania tohto bodu prišla na OZ aj poslankyňa Jantošová. 
- Diskusia : nikto 
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K bodu 6 / Informácia o povinnostiach obce vyplývajúce z novely Zákona 448/2008 Z. z. o sociálnych službách. 
Starosta prítomných informoval o novej zákonnej povinnosti obce prispievať na opatrovateľskú službu aj neverejným 
(súkromným) poskytovateľom takejto služby. K dnešnému dňu sa to u nás týka 4 občanov, ktorí sú umiestnení 
u neverejných poskytovateľov sociálnej služby. Na základe novely Zákona 448/2008 Z.z. o sociálnych službách je obec 
povinná s takýmito zariadeniami uzatvoriť zmluvu a finančne prispievať na ich prevádzku a to aj v prípade, že obec si 
takúto službu neobjednala (jedná sa o min 100 €/osoba/mesiac alebo výpočtom podľa §77 čo u týchto zariadení 
vychádza viac). Naša pracovníčka na spoločnom obecnom úrade pani Turičíková absolvovala školenia k tejto 
problematike, riešili sme to cez ZMOS a aj právnika, ale jednoducho takáto je povinnosť obce. So zariadeniami sme 
komunikovali, dožiadali sme rôzne podklady, teraz už nám všetko potrebné poskytli a tak budeme musieť s nimi 
uzatvoriť zmluvu a začať im prispievať z obecného rozpočtu. Dohodli sme sa, že všetky obce nášho okresu budeme voči 
takýmto zariadeniam postupovať rovnako. Finančné prostriedky na takýto príspevok sme nemali schválený v rozpočte 
na rok 2022 a preto bude potrebné požadované financie na to schváliť rozpočtovým opatrením. 

- Diskusia: nikto 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 18/2022 
Hlasovanie :  Už sa dostavila poslankyňa p. Jantošová 

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 7/  Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2022 
Starosta informoval poslancov o rozbore hospodárenia. Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2022 bol súčasťou materiálov 
na zasadnutie OZ  Z uvedeného rozboru vyplýva, že obec zatiaľ za IQ/2021 dobre hospodárila o čom svedčí kladný 
výsledok hospodárenia. Kladný výsledok vyplýva hlavne preto, že bola zima a nerealizovali sme ešte žiadne 
naplánované investičné akcie alebo opravy.  
- Diskusia : nikto 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 19/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 8/   Návrh na zmenu rozpočtu obce na  rok 2022 – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia starostu obce č.3-6/2022, ktoré OZ berie na vedomie sa týkajú hlavne presunu rozpočtovaných 
prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, ktoré súvisia s činnosťou OÚ. MŠ a ZŠ a tiež zvýšením výdavkov pri 
dosiahnutí vyšších príjmov, ktoré súvisí hlavné so zvýšením výdavkov na ZŠ, úpravou ich dotácie a schválením projektu 
„Spolu múdrejší“ dobropisov, refundácií a opatrovateľskej služby.  
Rozpočtové opatrenie OZ č.II/2022, ktoré OZ schvaľuje súvisí so schválením dotácie vo výške 10 tis.€ na projekt Eurá 
z Eura o ktorý sme požiadali a bol nám schválený. Na to aby sme tento projekt realizovali je potrebné schváliť aj 
spoluúčasť obce min.vo výške 25%. Celý projekt by mal stáť 20 tis. € (upresní sa po verejnom obstarávaní) vrátane 
vybudovania studne a 24 m3 nádrží na vodu. Potrebné je ale schváliť jeho dofinancovanie a to z rezervného fondu obce. 
Žiadosť sme mali na 15 tis.€ + 5 tis.€ obec, ale schválená dotácia nám bola vo výške 10 tis.€ preto zbytok musí 
dofinancovať obec.  
Diskusia: 
--p.Muráňová – buďme radi, že nám bola schválená dotácia, keby sme zbytok nedofinancovali museli by sme dotáciu 
vrátiť. 
- Ing. Rastislav Kretík – prerokovala to aj finančná komisia, ale rozhodnutie je na poslancoch OZ. Ďalej sa spýtal, že 
koľko by trvala realizácia a či sa nezvýši spotreba energií.  
- Starosta odpovedal, že práce by mali trvať 1-2 týždne  a k nárastu energií by nemalo prísť, lebo doteraz sa používalo  
čerpadlo na čerpanie vody z potoka a polievanie cez hasičské hadice. 
- Ing. Michal  Ďurkech – v minulosti sme nerealizovali niektoré projekty a teraz je to dosť financií, aby sme dali na 
uvedený projekt.. Tiež odporučil aby si aj futbalisti zháňali zdroje na spolufinancovanie tohto projektu. 
-  občan Jaroslav Urík – keď budú tie nádrže na zavlažovanie,  či by sa to dalo použiť aj na iné veci. Starosta odpovedal, 
že áno, nakoľko budú v prípade potreby slúžiť ako požiarne nádrže s objemom 24 m3. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.20/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 8 Proti : 1 Ing.Ďurkech M.                  Zdržal sa :  0 
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K bodu 9/ Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
Hl. kontrolór predniesol správu o výsledku vykonanej kontrole pokladne na Obecnom úrade v Plevníku-Drienovom 
21.4.2022. Hlavný kontrolór žiadne nedostatky kontrolou nezistil. Správa je prílohou zápisnice. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.21  
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/ Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov) 

 Starosta informoval poslancov OZ o pripravovaných projektoch a realizácii na najbližšie obdobie a to nasledovne : 
- kanalizácia v obci – doprojektovať nové lokality,  
- rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci – verejné obstarávanie, 
-   Doplnok  č.2  k územnému plánu obce – spracovanie pripomienok a záverečný návrh 
-   projekt Jednota – prebiehajú rokovania o možnosti financovania projektu, 
-  oprava oceľového mostu ponad Drienovku pri RD Milana Kušniera – nakúpený materiál 
-  oprava strechy Jurišového domu – výber dodávateľa 
- pálenica – potreba opravy strechy a muštárne a dokončenie prístrešku pre kontajneri 
-  chodníky a oplotenie cintorína – úprava projektu a verejné obstarávanie 

Diskusia: nikto 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 22/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval o žiadosti Filipa Turčániho a následne aj Petra Žačka ml. o odkúpenie obecného pozemku na 
Bujačincoch vedľa RD pani Harkabusovej. Jedná sa o úzku  parcelu KNC 410/50 o výmere 160 m2, zapísanú na LV 
629 vo vlastníctve obce. Stavebná komisia urobila na uvedenom pozemku obhliadku a zistila, že uvedený obecný 
pozemok je značne podmáčaný v čase prívalových dažďov cez tento pozemok steká voda aj z okolitých pozemkov.. 
Vedľajší pozemok je určený na výstavbu RD a týmto by si žiadateľ rozšíril budúci stavebný pozemok. Pre tento 
pozemok obec nemá iné využitie a vedľa rod. domu pani Harkabusovej zo strany od cintorína je ďalší obecný 
pozemok, ktorý by mohol slúžiť ako prístup na horné pozemky nad terajšími rodinnými domami.  Po diskusií OZ 
schválilo zámer predaja tohto pozemku za 10 €/m2 s prihliadnutím na to, že budúci vlastník je povinný vykonať 
opatrenia súvisiace s odvodnením tohto a okolitých pozemkov na vlastné náklady. 
- Diskusia: 
- Žiaček Peter ml. prezentoval svoju žiadosť s tým, že ak mu to obec predá,  tak na vlastné náklady vybuduje 
odvodnenie tohto aj okolitých pozemkov, 
- Ing. Kremeň, hlavný kontrolór – tam musí byť najskôr schválený zámer predaja, ktorý musí byť zverejnený a až 
následne môže prísť k samotnému predaju pozemku. Navrhuje zvážiť zapísanie vecného bremena na to 
odvodnenie, 
- Ing. Kretík a Ing.Ďurkech nesúhlasili s navrhnutou cenou za predaj tohto pozemku, ale navrhli cenu 20 €/m2.  

           
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.23 /2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9  Za :6   
Muráňová Jana, 
Ing.Slaninka Tibor, 
Ing.Dodek Michal, Kušnier 
Milan, Urík Juraj, 
Bc.Smatana Vladimír 

Proti :  2     
Ing.Ďurkech Michal,                 
Ing.Kretík Rastislav 

Zdržal sa :  1 
Jantošová Soňa 

 
 

 Tiež bola opätovne doručená žiadosť obyvateľov lokality Záhrady na opravu cesty pred ich RD. V minulosti sme im  
odpovedali, že na to nemáme v rozpočte financie, rovnako aj tento rok. K týmto žiadostiam ale aj k iným projektom 
zasadala aj stavebná komisia 25.4.2022, ktorej zápisnica zo zasadnutia bude prílohou tejto zápisnice. 
Diskusia: nikto 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 24/2021 

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 11/  Diskusia 
 -p. Muráňová – pri kultúrnom dome hneď vedľa parkoviska je skládka dreva, ktoré nie je zabezpečené proti prípadnému 
zosuvu. Takto uložené drevo môže pri prípadnom zosuve poškodiť autá, alebo ohrozovať deti, ktoré chodia na 
Dubravček, preto žiada upozorniť vlastníka, aby si toto zabezpečil . 
- p.Muráňová informovala aj o tom, že boli úspešní na regionálnej prehliadke detských súborov v Papradne a postúpili 
do krajského kola v Zemianskych Kostoľanoch. 
- Ing. Kretík, informoval, že na komisií sa venovali aj podrobnej analýze odpadového hospodárstva, ktorú na OZ 
prezentoval člen komisie Jaroslav Urík a zároveň požiadal starostu aby .rokoval so zástupcami zberovej spoločnosti 
a o výsledku informoval OZ. 
- starosta pozval prítomných na oslavy oslobodenia obce spojené so stavaním mája a tiež aj na Deň matiek v KD. 

 
 

K bodu 12/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 21,30 hod. ukončil. 
 
 
 
 
Overovatelia :     Ing. Michal Dodek           ............................................ 

 

                           Ing. Tibor Slaninka        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Viera Michálková           ........................................... 


